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Miljöpartiet de gröna 

BYGG SKOLOR I MASSIVTRÄ – varför inte? 
Har ni hört om Herrestaskolan i Järfälla? Kanske, för det är en skola det har skrivits 
mycket om. Anledningen? Det är Sveriges första skola helt byggd i massivträ.1 Järfälla 
kommun tog alltså ett behövligt och sobert klimatinitiativ redan 2016 och 
framtidskommunen Nacka bör inte hamna långt efter. 

Förutom att vi hade fått några av Sveriges mest moderna skolor, så kan en 
konstruktion i massivträ innebära högre nivåer av energisparande, bättre luft, akustik 
och kontroll på att inga farliga kemikalier finns. Dessutom kan en skola byggd i 
massivträ bli nästintill koldioxidneutral.  

I London blev byggnationen av tre skolor i massivträ ett så lyckade projekt 2 att 
man där nu har fattat ett beslut om att alla nya skolor framöver ska byggas i 
massivträ. Frågan man ställer sig när man inser alla fördelar med trä är helt enkelt: 
Varför inte? 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

- Kommunen undersöker möjligheten att börja bygga skolor i massivträ i Nacka.

-------------------------- 
Lisskulla Zayane, MP 

  ---------------------- 
  Sidney Holm, MP 

1 http://www.mynewsdesk.com/se/pressreleases/nu-oeppnar-sveriges-foersta-skola-helt-byggd-i-massivtrae-och-

utifraan-miljoecertifiering-guld-1289561 
2 http://www.moelven.com/se/Aktuellt/Mediarum/Reportagearkiv/Framtiden-byggs-i-tra/ 




